
Upcoming Events 
 

Catechism Refresher gathering will meet next Sunday afternoon at 
1:30pm and the venue is Meeting room #2 located at the first floor of St. 
Peter Julian’s Church.  All are welcome. 
 

張天樂神父剛於一月二日下午二時半逝世。 

方濟會定於二零一三年一月八日 (星期二) 在聖伯多祿朱廉教堂 
(641 George Street, Sydney) 為張天樂神父舉行殯葬彌撒。九時正瞻

仰遺容；上午十時舉行彌撒。隨後十二時半下葬於 Rookwood 
Catholic Cemetery, Barnet Avenue, Rockwood. (396 地段, Chinese 
Monumental Lawn) 

按照方濟會傳統，謝絕一切賻儀花圈。慰問信和慰問卡可以交給劉

神父或 Mary Liu 轉交張神父的妹妹張曼華女士, Mdm Man Hua 
Zhang. 

Fr. Paschal Chang, our community Founder passed away on the 2nd 
January at 2.30pm. 

The Mass of Christian Burial for Fr. Paschal Chang OFM will be held at 
St Peter Julian’s Church, Haymarket (641 George Street, Sydney) on 
Tuesday 8th January 2013 at 10:00 am.  There will be a viewing of the 
body at 9:00 am.  The funeral will leave the Church at the conclusion of 
the mass for interment in the Rookwood Catholic Chinese Lawn 
Cemetery, Barnet Avenue Rookwood at 12:30 pm (Lot 396, Chinese 
Monumental Lawn). 

According to the Franciscans custom, we request no floral wreaths or 
donations.  You may write a letter of condolence to Fr. Chang's family - 
Mdm Man Hua Zhang.  Please hand the letter or card to Fr. Martin Low 
or Mary Liu on behalf of Mdm Zhang. 

聯絡我們： 
Fr. Martin Low OFM 0424 883 838 
Sr. Teresa Chiu  電話: (02) 9716 6460  傳真: (02) 9799 1377 
郵政信箱: P.O. Box K569, Haymarket, NSW 1240, Australia 
電子郵件: accawebsite@yahoogroups.com.au    
互聯網網址: www.ccpc.net.au 

天 主 教 華 人 牧 靈 中 心 
CHINESE CATHOLIC PASTORAL CENTRE

主顯節 2013 年 1 月 6 日 
Epiphany of the Lord, 6th Jan. 2013  

團體活動  
團體將於一月十三日上午十一時在聖伯多祿朱廉教堂舉行的彌撒中

為一部份的國、粵語慕道者施行收錄禮。請為這些慕道者的靈性生

命的繼續成長而祈禱。 

再慕道聚會於下星期日下午一時半在聖伯多祿朱廉教堂二樓會議室

繼續舉行。歡迎各位參加。本星期日下午聚會因團體慶祝聖誕而暫

停一次。 

Eternal rest grant unto 
Father Chang, O Lord; 

And let perpetual light shine 
upon him.  Amen. 

告解時間： 
雪梨華埠聖伯多祿朱廉教堂           每月第一主日中文彌撒前二十分鐘 

彌撒時間： 
富來明頓車站旁聖道明教堂 主日上午十一時半（國語） 
亞洲中心聖若瑟小堂 (38 Chandos St., Ashfield) 星期六下午六時（國語） 
亞洲中心聖若瑟小堂 主日上午九時半（粵語和英語） 
雪梨華埠聖伯多祿朱廉教堂 (641 George St., Haymarket)               主日上午十一時（粵語） 
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總堂燈飾璀璨 
降生喜訊廣揚 


